



Bestyrelsesmøde NFK



Bestyrelsesmøde fredag d. 19. april 2024 kl. 19.30, online

Deltager: Peter Vestergaard (PV), René Hartmeyer (RH), Louise Vestergaard (LV), Helle Sinclair (HS), Hans Peter Sinclair (HP), Nicolai Frøsig (NF) Jens Erik Nielsen (JN), ~~Lars Ahlmann (LA)~~, Jan Søderberg (JS),

Punkter:

Referat:

Orientering

1. Siden sidst, PV
 - a. Cvr. nr. fornyet
 - b. Tidsplan for kasserer skifte

1. Cvr. Nummeret er fornyet så nu gælder det 3 år igen.
2. HP og PV er ved at få gennemført kasserer skiftet

Økonomi

1. Status, HP
2. Opdatering af kørselsbilag

1. Der er ikke helt styr på kørepengene, de sidste år har takster der er kommet til udbetaling været hvidt forskelligt, vi skal beslutte hvad taksten er, i dag ligger den på 2.23kr lille takst 3,79 stor takst.
2. Beslutning: Be får til kørsel til lav takst. Der udbetales ikke kører penge hvis man selv deltager på udstillinger. Der udbetales den høje takst, ved kørsel med klubbens trailer.

Udstillingsudvalg

1. Status, LV, HS, JS

1. Vi har stort set styr på udstillingskalenderen for 2025, den er sendt til godkendelse hos DKK
Juleudstilling 2025 bassetklubben

Konstituering

1. Udstillingsudvalg
2. Regionsrepræsentant
3. Vandudvalg

1. HP, LV og JS
2. JN og RH
3. JN og LA

Forretningsorden

Vi har forsøgt at opdatere og modernisere den, sendes til godkendelse.

Gold Cup 2024

1. Guld Hold
2. Titler, godkendt
3. Pladsen
4. Stortelte
5. Guldhunde
6. Camping
 - a. Betaling
 - b. Plan
7. Møde med Peder
8. Festen (Pink Party)
9. Erindrings præmier
10. Pokal/pokaler

1. Vi inviterer ind i guldholdsgruppen
2. Der er styr på titlerne til 2024
3. pladsen bliver klar med el og vand, så vi skal ikke trække lige så meget strøm op på pladsen.
4. Vi har fået et tilbud fra (telt) Peter alt inklusiv, moms opsætning og kørsel.
5. Guldhunde, tilbud hos Lars pro rustfristål 750,-
NF undersøger priser ved en han kender
6. Dagspriser, hel og halv uge priser?
 - a. Arbejdsopgaven bliver stor hvis vi skal holde øje med hvem der tjekker ind og ud hvornår. Vi laver hel og halv uge 1300,- / 1000,-
 - b. Skal der laves to planer, 1 hvor camping og udstillings Ringen ligger i gryden og 1 hvor camping og udstillings ring bliver delt.
7. PV, NF og LV holder et formøde med Peder.
8. Kan få etableret en fest udvalg. Amalie, Louise, Helle, Sabina, Vivian
9. På plads



Bestyrelsesmøde NFK



	10. Vi har fået sponsoreret en del pokaler. Vi tager imod og finder ud af hvordan de skal bruges
Møder i fremtiden 1. Skal vi holde et weekendmøde inden Gold Cup?	1. Vi mødes i pinsen
Arbejdsopgaver 1. Hvad har vi af opgaver? 2. Hvem tager ansvar for hvad?	1. Vi har Facebook, hjemmeside, kontakt til Newf-Posten, nye hvalpe købere 2. LV og HS tager sig af Facebook. LV og NF hjemmeside. PV indkalder til online møde med Newf-posten. Nye Hvalpekøbere aftaler laves til vores møde i pinsen
Evt. 1. Faner 2. Søren fra vand vil gerne have dækket sine udgifter til at deltage i FCI Waterwork Commission.	1. LV vil forsøge at reparere dem. 2. Resten af BE læser mailen igennem og forholder sig til efterspørgslen.
Næste møde dato	18.-19. maj (pinsen) på SembVestergaard